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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi lesz a TEMI kezelésében lévő művelődési házak sorsa?"címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Híller Istvánhoz, az Oktatási és Kulturális Minisztériumának
miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A budapesti Fővárosi Művelődési Ház egyike annak a 7 ingatlannak, amelyet a KVI a TEMI
számára ingyenesen tulajdonba adott. A KVI a TEMI-nek átadott ingatlanokra elidegenítési
korlátozást írt elő .

Kérdezem Miniszter urat :

A Gyurcsány-kormánynak szándékában áll-e feloldani az elidegenítési korlátozást ezeken az
ingatlanokon?
Van-e esetleg más olyan ingatlan, melyeknél a Gyurcsány-kormány szándékában áll az
elidegenítési korlátok feloldása?

Tisztelettel várom válaszait!

Budapest, 2007 . március 01 .
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